
Klumme december 2023  

 

Der køres skolehjem samtaler og da vi har lyttet til at mange syntes at 15 min var for kort tid er de 

sat op til 20 min.  

 

SFO byggeriet er godt i gang  

Vuggestuen indgår i et forskningsprojekt med børnefællesskaber.  

Der er arbejdet på parkeringspladsen så den er til at bruge igen.  

 

Skolefesten evalueret 

Hvad syntes de voksne om festen og afviklingen? og hvad syntes børnene.  

Vi afventer en evaluering blandt børnene.  

 

Skolefraværet er steget her på stedet, men det er det også i resten af landet. Det er noget der skal 

være fokus på.  

 

Der arbejdes videre med skolen under samme tag.  

 

Er man tilfredse med skolefoto, ellers må man gerne give lyd.  

 

 

Vi starter op igen i januar med møde den 23.01.24 så giv endelig lyd, hvis i har noget i ønsker vi skal 

drøfte.  

 

På bestyrelsens vegne  

Heidi Liza Sørensen  

 

 


